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PROTOKÓŁ 

Z II SPOTKANIA RADY RODZICÓW 18.10.2023 R. 

18.10.2023 r. przy obecności przedstawicieli 21 z 29 oddziałów odbyło się drugie spotkanie Rady 

Rodziców w roku szkolnym 2023/2024 – wg załączonej listy obecności (Załącznik Nr 1 do niniejszego 

protokołu). Spotkanie odbyło się bez udziału Dyrekcji. 

Poruszono następujące tematy: 

• Przedstawicielka klasy 3c powróciła do kwestii poszanowania prywatności w momencie 

przebierania się dzieci na W-F podkreślając, iż jest to problem systemowy, ogólnoszkolny, a nie 

tylko danej klasy. Do Dyrekcji zostanie przekazana propozycja/pytanie o możliwość 

wykorzystania świetlicy, jako przebieralni dla klas młodszych.  

• Ponownie skierowana zostanie do Dyrekcji prośba o naprawę domofonu, gdyż nadal nie 

słychać opiekunów świetlicy. Pytanie, czy jest to kwestia wymiany domofonu, wizyty serwisu, 

czy montażu nowej instalacji. 

• 7 listopada przedstawiciele RR spotkają się z burmistrzem w celu pozyskania harmonogramu 

rozbudowy szkoły na piśmie. 

• Przedstawiciel klasy 2b poinformował, iż rodzice młodszych klas rozmawiają o 

niedostosowaniu budynku szkoły pod względem bezpieczeństwa – brak drogi ewakuacyjnej z 

szatni. 

• Kwestia wizyty Rzecznika Praw Dziecka w szkole zgłoszona przez 6a. Mimo pozytywnego 

wyniku głosowania za sfinansowaniem przez RR wizyty w szkole byłego Rzecznika Praw Dziecka 

– Marka Michalaka - w ramach promocji wydanej przez niego książki, spotkanie nie odbyło się 

ze względu na brak zgody Dyrekcji. W szkole odbędą się wybory na Szkolnego Rzecznika Praw 

Dziecka – po jego wyborze zostanie zorganizowane darmowe spotkanie z Warszawskim 

Rzecznikiem Praw Dziecka. Padł wniosek o wybory 2 szkolnych rzeczników – kobiety i 

mężczyzny. 

• Prośba o przekazanie Rodzicom pytania o pomysły na Piknik Szkolny, który odbędzie się na 

przełomie maja i czerwca 2024 r. 

• Prośba o przekazanie Rodzicom pytania o pomysły na obchody Dnia Patrona Szkoły (29.11.), 

były już: grupy rekonstrukcyjne, rajd, gra terenowa. Prosimy o nadsyłanie konkretnych 

propozycji do końca przyszłego tygodnia. Przedstawiciele obecni na zebraniu zaproponowali 

oprowadzanie śladami P. Wysockiego w Warszawie z przewodnikiem, kontakt z Łazienkami 

Królewskimi, które organizują obchody wybuchu Powstania Listopadowego. 
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• Kwestia głośności szkolnych dzwonków – padła propozycja by dzwonek ściszyć. Do Dyrekcji 

zostanie skierowany wniosek o listopad bez dzwonków. Do dyskusji z Dyrekcją, czy można 

kupić dzwonek wygrywający melodyjkę zamiast tradycyjnego dzwonienia (zakup takiego 

dzwonka zostanie oszacowany na kolejne spotkanie), można zakup sfinansować z 

niewykorzystanego do tej pory szkolnego budżetu partycypacyjnego. Padła propozycja 

zorganizowania nowego konkursu budżetowego i zaangażowanie w organizację samorządu 

szkolnego.  

• Pojawiły się kontrowersje dotyczące sposobu nauczania religii w szkole przez katechetkę Anetę 

Jasińską: RR otrzymała sygnały od zerówki, klas pierwszych, drugich, piątych. Sprawa ponownie 

zostanie przekazana do Dyrekcji. Prośba o nadsyłanie spostrzeżeń na bieżąco do RR na temat 

pracy nauczycieli, w szczególności katechetki. 

• Ponownie rozpatrujemy pomysł utworzenia Fundacji Rady Rodziców, która mogłaby 

finansować i zarabiać na organizowaniu zajęć dodatkowych dla uczniów naszej szkoły. W czasie 

najbliższych zebrań klasowych zostanie przeprowadzona ankieta wśród Rodziców, aby 

oszacować, jakie jest zapotrzebowanie na przedmiotowe zajęcia dodatkowe i zajęcia 

hobbystyczne. Jest dużo formalności związanych z założeniem takiej fundacji, przede 

wszystkim jest to kwestia organizacyjna. 

• Przedstawiono wniosek nauczycieli WF o zakup następujących sprzętów: piłki do siatkówki 5 

sztuk, piłki nożne 5 sztuk, obręcze gimnastyczne 12 sztuk, skakanki 25 sztuk, ringo 15 sztuk. 

Maksymalny koszt zakupy 2.500 PLN; 

• Na wniosek przedstawiciela 3c poruszono kwestię wyboru firmy, która robi zdjęcia szkolne – 

prośba o rozpisanie konkursu ofert w przyszłym roku, może uda się pozyskać tańszą ofertę.  

• Przedstawicielka 6a zgłosiła wniosek o "taryfę ulgową" dla uczniów biorących udział w 

zawodach sportowych w kolejnym dniu po zawodach. Problemem jest nadal pozyskanie prac 

domowych od uczniów, ale również termin przekazania informacji o uczestnictwie ucznia w 

zawodach – czasami z dnia na dzień. Nauczyciele nie otrzymują informacji o zawodnikach od 

nauczycieli WF, czy rodziców. Kwestia przepływu informacji między nauczycielami zostanie 

poruszona na spotkaniu z Dyrekcją. 

• Przedstawicielka 1c zgłosiła problem zachowania nauczycielki klasy 1d – Magdaleny Rybickiej 

- podczas próby ślubowania. Rzekomo ciągnęła siłą chłopca z 1d, aby uczestniczył w próbie 

ślubowania. Chłopiec reagował bardzo agresywnie i emocjonalnie. Podobno wychowawczyni 

1d szarpała go i trzymała na siłę. Przedstawicielka 1c zwróciła też uwagę, że zachowanie 

chłopca było przy innych uczniach głośno negatywnie komentowane przez pozostałych 

wychowawców klas pierwszych. Pytanie, czy wychowawcy są przygotowani na pracę z dziećmi 
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nadwrażliwymi na dźwięk, dotyk, inne bodźce, z deficytami itp., czy uczestniczą w szkoleniach, 

ponieważ sytuacje szarpania ucznia oraz głośnych negatywnych publicznych komentarzy 

innych pedagogów nie powinny mieć miejsca. 

• Zgłoszono problem z zajęciami świetlicowymi: gry są rzekomo zamknięte w szafkach, dzieci, 

które nie chcą rysować prac na konkurs nie mogą odrabiać pracy domowej w tym czasie – 

wszyscy uczniowie są proszeni o rysowanie. Nie ma dywanów, żeby posiedzieć na podłodze, 

nie ma materacy, żeby się położyć, usiąść, wyciszyć. Na adres mailowy RR zostanie przesłana 

lista instytucji, do których można zgłosić się z prośba o doposażenie sal świetlicowych. 

Podjęto następujące uchwały: 

a. Jednogłośnie zagłosowano przeciw zapraszaniu do szkoły obecnie sprawującego 

funkcję Rzecznika Praw Dziecka Mikołaja Pawlaka. 

b. Jednogłośnie podjęto uchwałę za utrzymaniem godzin dzwonienia dzwonków na 

rozpoczęcia lekcji i przerw – uchwała podjęta na wniosek Dyrekcji. 

c. Jednogłośnie podjęto uchwałę za sfinansowaniem zakupu sprzętu na zajęcia 

wychowania fizycznego w kwocie maksymalnej 2.500 PLN – uchwała podjęta na 

wniosek nauczycieli wychowania fizycznego. 

Ustalono termin kolejnego spotkania na 7.11.2023 na godzinę 18:00 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała: Cecylia Żuk-Obrębska 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności 


